
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 13. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1246
EU-Kommissionens nye biodiversitetsstrategi siger, at der skal ”fastlægges fiskeriforvalt-
ningsforanstaltninger i alle beskyttede havområder…”. Hvorfor er dette ikke blevet inklu-
deret i Havplanen? Hvorfor bliver der ikke indført fiskeriregulering i alle de eksisterende
marine beskyttede områder (cirka 19 pct. af det danske havareal)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Martin Lidegaard
(RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Lidegaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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